



Terms and Conditions of 3HK Promotion (the "Promotion"):

- The promotion period is valid from 1 July to 31 August 2021 (both dates inclusive) (the "**Promotion Period**").
- To be eligible for the Promotion, cardholders ("**Cardholders**") are required to settle payment of eligible transactions and pay the monthly service fee and relevant charges as specified by the Merchant through autopay with credit cards issued by Standard Chartered Bank (Hong Kong) Limited (the "**Bank**"), including Standard Chartered credit card, and its co-branded card, MANHATTAN credit card and its co-branded card ("**Eligible Cards**"). The Cardholder's name must be the same as the name registered for mobile service account of 3HK (the "**Merchant**").
- Cardholders settling payment with Standard Chartered UnionPay Dual Currency Platinum Credit Card (if applicable) are also eligible for the Promotion provided that the Merchant's relevant outlet and shops accept them for payment.
- To enjoy the below offers under the Promotion, Cardholders shall subscribe for designated products and / or services at the Merchant with an Eligible Card during the Promotion Period:
 - Offers:

	Offer details (please refer to the Merchant for more details and the additional terms and conditions set out in clause 4(ii) below)	Eligible Sales Channel(s) of the Merchant
Offer 1	Extra 33% monthly local data based on the mobile data usage entitlement of the designated 5G service plans being subscribed for: • 5G SIM plan only; or • 5G SIM plan with bundled with handset / handset voucher or Fortress voucher.	• 3Shop • "3HK@FORTRESS" • 3HK website (www.three.com.hk)
Offer 2	A complimentary designated mobile accessory upon subscription of designated HKD638 or above 5G SIM plan bundled with handset voucher or Fortress voucher.	• 3Shop • "3HK@FORTRESS"
Offer 3	Up to HKD2,300 off designated standalone handsets upon subscribing for designated SIM plans. Plus 12-month interest-free instalment and handling fee waiver upon purchasing designated standalone handset at HKD3,000 or above for a single transaction as a payment option. Only applicable to Visa and Mastercard.	• 3Shop (Interest-free instalment offer is not applicable to dealer) • "3HK@FORTRESS"
Offer 4	Add-on offers for designated accessories upon subscribing for designated 5G service plans.	• 3Shop • "3HK@FORTRESS"

(ii) Additional terms and conditions:

- Offer 1: Extra 33% Monthly Local Data**
Cardholder is required to subscribe for designated 5G monthly service plan to enjoy extra 33% monthly bonus local data during the fixed contract period.
 - SIM Plan subscription: Cardholder is required to subscribe for the designated 5G SIM / Multi-SIM monthly service plan subject to a 24-month contract period or above and an admin fee of HKD18 per month. Prepayment of HKD100 SIM card fee (per SIM) is required for each SIM subscription and shall be refunded after one month from date of SIM activation.
 - Handset / Handset voucher or Fortress voucher SIM Plan: Cardholder is required to subscribe for the designated handset monthly service plan with designated VAS package subject to a 24-month contract period or above with designated prepayment amount and admin fee of HKD18 per month. The prepayment amount will be credited into Cardholder's mobile number service account by equal instalments during the fixed contract period. Monthly fee for the first month must be settled in advance successfully.
 - Offer cannot be enjoyed in conjunction with other local bonus data offers (unless otherwise specified).
 - Offer 2: A Complimentary Designated Mobile Accessory Offer**
Cardholder is required to subscribe for designated HKD638 or above 5G handset voucher or Fortress voucher plan with designated VAS package subject to a 24-month contract period or above with designated prepayment amount and admin fee of HKD18 per month to enjoy one complimentary designated mobile accessory. The prepayment amount will be credited into Cardholder's mobile number service account by equal instalments during the fixed contract period. Monthly fee for the first month must be settled in advance successfully. Offer cannot be enjoyed in conjunction with other local bonus data offers (unless otherwise specified). Offer is valid on a first-come-first-served basis, while stocks last.
 - Offer 3: 5G Standalone Handset Offer**
Cardholder is required to subscribe for designated SIM monthly service plan subject to a 24-month fixed contract period or above and settle the admin fee of HKD18 per month within the fixed contract period upon subscription of designated standalone handset. Each transaction can only enjoy the Offer once. The Offer is applicable to designated handset models only and the handset models / colour are available while stocks last. In addition, Cardholder is entitled to sign up for a 12-month interest-free instalment plan and handling fee waiver upon purchasing a designated standalone handset model at HKD3,000 or above for a single transaction as a payment option. Standard Chartered UnionPay Dual Currency Platinum Credit Card is not eligible for the instalment offer.
 - Offer 4: Add-on Offer**
Cardholder is required to subscribe for designated 5G monthly service plan and subscribe for a designated product at the same time, and settle for the designated amount each month (which may vary according to the models purchased) subject to a 24-month fixed contract period. In case of early cancellation of the mobile service or Add-on offer, Cardholder is required to pay an early termination charge equivalent to the monthly fees multiplied by the number of months remaining of the fixed contract period of the subscribed for service plan. The Offer is available while stocks last.
- The Promotion is only applicable to the designated outlets located in Hong Kong and designated online shop of the Merchant. Please contact the Merchant for details of the designated outlets and online shop.
 - The Promotion, irrespective of its form, including but not limited to bonus local data or designated discounts, are not redeemable for cash, exchangeable or transferable, and cannot be used in conjunction with other promotional offers unless otherwise specified.
 - The service usage entitlement and fee of the monthly plan apply to local services only.
 - The Promotion is applicable to regular-priced items only and not applicable to fixed-priced, discounted, promotional, festive and items designated by the Merchant.
 - The Offers are available on a first-come-first-served basis, while stocks last. Any change of the Offers will be subject to the availability at the time of subscription.
 - If a Cardholder fails to use the Eligible Cards to make all relevant auto payments and / or terminates the contract or the autopay service and / or the bank credit card account within the fixed contract period, the applicable Offer(s) will be forfeited without any compensation. The Bank and Merchant reserve the absolute right to charge the Cardholder the value of the Offer(s) already provided without prior notice.
 - The Promotion may be subject to additional terms and conditions set out by the Merchant, please contact the Merchant for details. The Merchant shall not be liable or give any guarantee as to the quality and availability of the products and / or service provided by its manufacturer(s) / vendor(s), if applicable. All related product images, specification and product information are provided by Merchant's manufacturer(s) / vendor(s). For any enquiry, please contact the respective manufacturer(s) or vendor(s) directly: www.three.com.hk/vendorcontact. All offers are applicable to designated service plans and handset models only. Please contact 3Shop staff, call 3Sales Hotline at 1032 or visit www.three.com.hk for details of 3Shop addresses, products, service plans, offers, terms and conditions.
 - 5G network experience may be affected due to various factors including but not limited to network setting / specification or coverage, the features or functionality of individual mobile device, transmission technology, network traffic and usage, speed of websites servers, service stability of other content providers, weather and other circumstantial factors (e.g. blockades such as buildings, mountains, tunnels) which may lead to radio interference.
 - The above Offers are also subject to (a) 3G, 4G LTE and 5G Service Terms and Conditions and (b) 3HK Service Usage Policy and Fair Usage Policy; and (c) the terms and conditions as set out in this document, of the Merchant. Please contact 3Shop staff for any enquiry.
 - All photos and product information are for reference only.
 - The Promotion will not be offered and not available at any outlet or shop of the Merchant upon its closure.
 - Cardholders understand and accept that the Bank is not the supplier of the products and / or services supplied by the Merchant under or in connection with the Offer(s). The Bank shall bear no liability relating to any aspect of the products and / or services, including without limitation, their quality, the supply, the descriptions of products and / or services provided by the Merchant, any false trade description, misrepresentation, mis-statement, omission, unauthorized representation, unfair trade practices or conduct in connection with the Offer(s) or in making available the Offer(s) or the products and / or services under the Promotion, by the Merchant, its employees, officers or agents.
 - Personal data of Cardholders may be collected by the Merchant and the use of such personal data shall be subject to the personal information and collection statement of the Merchant. Please contact the Merchant for related details.
 - The Bank and the Merchant reserve the right to alter, extend, or terminate the Promotion and amend their terms and conditions at any time. In case of disputes, the decision of the Bank and the Merchant shall be final and binding.
 - The Merchant reserves the rights to amend the charges and terms and conditions (including but not limited to designated destinations and designated networks, their coverage, system compatibility and other relevant conditions of the designated networks) of its services and to suspend or terminate any part of its services at any time without prior notice, especially in case where roaming partner terminates cooperation with the Merchant. The Merchant shall have the final decision in case of any dispute.
 - In case of any disputes, Cardholders are required to present the relevant original sales receipts and credit card sales slips for further investigation by the Bank.
 - If there is any inconsistency or conflict between the English and Chinese versions of these terms and conditions, the English version shall prevail.

Additional Terms and Conditions of interest-free instalment and handling fee waiver offer, if applicable:

- To be eligible for the interest-free instalment and handling fee waiver Offer, Cardholders are required to spend HKD3,000 or above in a single transaction of standalone handset at the designated Merchant outlets in Hong Kong. The interest-free instalment and handling fee waiver Offer is applicable to the Eligible Cards issued by the Bank only, and is not applicable to Standard Chartered UnionPay Dual Currency Platinum Credit Card.
- By participating in any of the interest-free instalment program, Cardholders are deemed to have accepted and bound by the Terms and Conditions of "Credit Card Instalment Program Cardholder Agreement / Credit Card Instalment Plan" of the Bank.
- The interest-free instalment and handling fee waiver Offer is applicable only to selected products and the instalment term may vary, depending on the products and Merchant. For further details of the interest-free instalment and handling fee waiver Offer, please contact the Merchant.

To borrow or not to borrow? Borrow only if you can repay!



3香港優惠之條款及細則(「此推廣計劃」):

1. 優惠期由2021年7月1日至2021年8月31日(包括首尾兩天)(「推廣期」)。
2. 客戶(「客戶」)須以渣打銀行(香港)有限公司(「本行」)發行之信用卡,包括渣打信用卡及其聯營卡、MANHATTAN信用卡及其聯營卡(「合資格信用卡」)簽賬及以自動轉賬方式繳付每月服務費用及商戶列明之相關費用,方可享此推廣計劃。客戶於3香港(「商戶」)登記姓名必須與持卡人之姓名相同。
3. 渣打銀聯雙幣白金信用卡(如適用)之客戶只可於接受該卡簽賬之商戶享此推廣計劃。
4. 於推廣期內,客戶於商戶以合資格信用卡惠顧指定產品及/或服務,可享以下優惠。
 - (i) 優惠:

	優惠(有關優惠詳情,請向商戶查詢及參閱條款4(ii)的內容)	商戶之合資格銷售渠道
優惠1	選用指定5G月費計劃,可根據所選之月費計劃包含的數據用量享額外每月33%本地數據: • 5G SIM月費計劃;或 • 5G SIM月費計劃連手機/手機現金券或豐澤現金券。	• 3香港門市 • 「3香港@豐澤」門市 • 3香港網頁 (www.three.com.hk)
優惠2	選用指定5G HK\$638或以上之SIM月費計劃連手機現金券或豐澤現金券,可獲贈指定手機配件乙個。	• 3香港門市 • 「3香港@豐澤」門市
優惠3	選用指定SIM月費計劃,可享高達HK\$2,300指定淨機折扣。 單一淨機簽賬滿HK\$3,000或以上,更可享12個月免息分期及免手續費。(只適用於Visa及萬事達卡)	• 3香港門市(免息分期優惠不適用於特約經銷商) • 「3香港@豐澤」門市
優惠4	選用指定5G月費計劃,可享指定配件加購優惠。	• 3香港門市 • 「3香港@豐澤」門市

(ii) 額外條款及細則:

- a. 優惠1: 額外每月33%本地數據優惠
客戶須選購指定5G月費計劃方可於固定合約期內享額外每月33%本地數據。
- 出SIM月費計劃客戶: 須選購5G SIM / 共享SIM月費計劃及簽訂24個月或以上合約期,另須繳付每月HK\$18行政費。客戶另須預繳HK\$100 SIM咭費用(每張),於客戶由啟用SIM咭起計用滿一個月後退回賬戶作扣除月費使用。
- 出手機 / SIM連手機現金券或豐澤現金券計劃客戶: 須選購指定手機月費計劃及指定增值服務組合,簽訂24個月或以上合約期及預繳指定金額(金額將於固定合約期內分期回贈到客戶之流動電話賬戶內),並成功繳付首月月費。另須繳付每月HK\$18行政費。
- 此優惠不可與其他額外本地數據優惠同時享用(除特別註明外)。
 - b. 優惠2: 送指定手機配件優惠
客戶須選購指定5G HK\$638或以上之SIM月費計劃連手機現金券或豐澤現金券,及指定增值服務組合,簽訂24個月或以上合約期及預繳指定金額(金額將於固定合約期內分期回贈到客戶之流動電話賬戶內),並成功繳付首月月費,另須繳付每月HK\$18行政費,方可獲贈指定手機配件乙個。此優惠不可與其他額外本地數據優惠同時享用(除特別註明外)。優惠數量有限,先到先得,送完即止。
 - c. 優惠3: 5G淨手機優惠
客戶須選用指定SIM月費計劃及簽訂24個月或以上固定合約,及於固定合約期內繳付每月HK\$18行政費,並同時選購指定淨手機。每個交易只可享淨手機折扣優惠乙次,並只適用於指定手機型號。手機型號 / 顏色視乎貨品供應情況而定,售完即止。單一指定淨機簽賬滿 HK\$3,000,可享12個月免息分期及免手續費。免息分期不適用於渣打銀聯雙幣白金信用卡。
 - d. 優惠4: 加購優惠
客戶須選用指定5G月費計劃時,一同選購指定產品,並每月繳付指定金額(視乎所選型號)共24個月固定合約期。如提早終止服務或加購優惠,客戶須全數清繳相當於所選服務月費乘以尚餘固定合約期的款額。產品數量有限,售完即止。
5. 此推廣計劃只適用於有關商戶之指定香港分店及指定網店,詳情請向有關商戶查詢。
 6. 此推廣計劃包括但不只限於額外本地數據或指定折扣優惠,不能轉讓或兌換現金或其他產品、亦不可與其他折扣或推廣優惠同時使用,特別註明除外。
 7. 所有服務使用量及收費只適用於本地服務。
 8. 此推廣計劃只適用於正價貨品,而不適用於公價、特價、推廣、節慶及商戶指定貨品。
 9. 所有優惠須視乎供應情況而定,先到先得,送 / 售完即止。如有任何更改,將以惠顧時之優惠詳情為準。
 10. 若客戶於享用此優惠後更改使用非合資格信用卡作自動轉賬繳付服務月費及 / 或承諾之固定合約期內終止合約或自動轉賬及 / 或本行信用卡帳戶,適用之優惠亦會同時於沒有任何補償的情況下終止。本行及商戶保留最終權利向客戶收取有關已提供優惠之相應價值而毋須事先通知。
 11. 個別優惠附有額外條款及細則,詳情請向有關商戶查詢。商戶對生產商 / 供應商(如適用)提供之產品及服務之質素及供應量恕不負任何責任。產品圖片、規格及資料由商戶之個別生產商 / 供應商提供,並以實物為準。有關任何查詢,請聯絡商戶之個別生產商/供應商: www.three.com.hk/vendorcontact。優惠只適用於指定服務計劃及手機型號。有關3Shop地址、產品、服務計劃、優惠、有關條款及細則,請向3Shop店員、致電3銷售熱線1032或瀏覽www.three.com.hk查詢詳情。
 12. 實際5G網路數據體驗可能應某些因素而受影響,包括但不限於網絡設定 / 規格或覆蓋、手機裝置之個別性能或功能、傳輸技術、網絡流量及使用情況、網站伺服器速度、其他內容供應商的服務穩定性、天氣狀況及其他環境因素(如受大廈、山嶺、隧道等障礙物)可能引致無線電干擾現象。
 13. 優惠須受(a)3G / 4G LTE / 5G服務使用條款、(b)3香港服務使用政策及公平使用政策及(c)商戶於此列出之條款及細則約束,詳情請向3Shop店員查詢。
 14. 所有相片及產品資料只供參考。
 15. 如參與商戶或其任何分店停止營業,有關推廣將不適用及不會提供。
 16. 客戶明白及接納所有商戶提供的有關此優惠的產品及 / 或服務並非由本行所提供。因此,有關商戶、其員工、其人員及其供應商於優惠提供的各項產品 / 服務的各方面,包括但不只限於商戶所提供的產品及 / 或其服務的質素、供應量、產品及 / 或其服務說明、任何虛假的交易說明、虛假陳述、錯誤聲明、遺漏、未經授權的陳述、與此推廣相關或就提供此優惠下的產品及 / 或服務的不公平貿易慣例或行為,本行均毋須負上任何責任。
 17. 商戶或許收集客戶之個人資料,其個人資料之用途將受商戶之個人資料收集聲明約束。本行並不牽涉該任何個人資料之收集及使用,詳情請聯絡商戶。
 18. 本行及商戶保留隨時更改、延長或終止優惠,以及修訂條款及細則之權利。如對有關此推廣計劃的條款及細則有任何爭議,本行及商戶將保留最終決定權。
 19. 如商戶保留隨時修改本服務之收費、服務條款及細則(包括但不限於指定地區及指定網絡及其覆蓋範圍系統、兼容性或指定網絡之其他有關因素)以及暫停或終止服務之任何部份而不作另行通知,特別是當漫遊合作商與商戶終止合作的情況下。
 20. 如有任何爭議,客戶必須提供有關之交易單據及信用卡簽賬存根正本以便本行作進一步調查。
 21. 如中英文條款有所差異,一概以英文版本為準。

免息分期計劃及免手續費之額外條款及細則,如適用:

1. 客戶須於指定商戶於香港之指定分店選購指定淨機之單一簽賬滿HK\$3,000,方可享有免息分期計劃及免手續費。免息分期計劃及免手續費只適用於本行之合資格信用卡,不適用於渣打銀聯雙幣白金信用卡(如適用)。
2. 客戶凡參與任何「分期付款計劃」,即視作已接受本行之「信用卡分期付款計劃持卡人協議」之條款及細則。
3. 免息分期計劃及免手續費只適用於指定產品 / 服務,分期計劃之條款或會就不同產品 / 服務及商戶有所更改。免息分期計劃及免手續費之詳情,請向有關商戶查詢。

借定唔借?還得到先好借!

由渣打銀行(香港)有限公司刊發